
Protokół nr 30/2017 

posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa  

Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w dniu 25 kwietnia 2017 r. w godz. 800- 900 

w sali nr 146 Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 

1/ Dorota Anna Jabłońska - przewodnicząca Komisji 

2/ Sławomir Jan Szeszko          

3/ Józef Wiesław Murawko   

4/ Kamil Lauryn  

   5/    Zbysław Wojciech Grajek 

   6/    Bogdan Bezdziecki 

Nieobecny na posiedzeniu członek Komisji: 

   1/   Jacek Juszkiewicz 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1/ Ewa B. Sidorek– Z-ca Prezydenta Miasta Suwałk 

2/ Honorata Rudnik– naczelnik Wydz. SSiB 

3/ Zygmunt Szutkiewicz- Wydział Inwestycji 

4/ Leszek Lewoc- Dyr. MOPR w Suwałkach 

5/ Agnieszka Szyszko- Pełnom. ds. Org. Pozarządowych 

6/ Grzegorz Żukowski- Wydz. Spraw Obywatelskich 

7/ Bogdan Wierzchowski- Komendant Miejski PSP w Suwałkach 

8/ Adam Miezianko- I z-ca Komendanta Policji w Suwałkach 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Posiedzeniu przewodniczyła Dorota A. Jabłońska, która powitała zebranych i przypomniała,  

że proponowany porządek posiedzenia został przesłany radnym wraz z materiałami.  

Radni przyjęli jednogłośnie następujący porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu nr 29/2017 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia  29 marca 2017 r. 

2. Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej w 

Suwałkach w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta Suwałki konsultacji 

społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu miasta 

na 2018 rok. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta 

Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego jako 

części budżetu miasta na 2018 rok. 

4. Roczne sprawozdanie z działalności Komendanta Miejskiego Policji w Suwałkach i 

informacja     o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego za 2016 r.. 

5. Informacja Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Suwałkach o stanie 

bezpieczeństwa Miasta Suwałki i powiatu Suwalskiego w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej     w 2016 roku. 



6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia informacji Komendanta 

Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Suwałkach oraz oceny stanu bezpieczeństwa 

przeciwpożarowego i zabezpieczenia przeciwpowodziowego Miasta Suwałki w 2016 r.. 

7. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

8. Informacja dotycząca funkcjonowania Domu Pomocy Społecznej „ Kalina” w Suwałkach 

w 2016 roku. 

9. Propozycje priorytetowych zadań publicznych do realizacji we współpracy Miasta Suwałk               

z organizacjami pozarządowymi w 2018 roku.  

10. Wolne wnioski.  

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 29/2017 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia  29 marca 2017 r.  

 

Dorota A. Jabłońska zapytała o ewentualne uwagi i wnioski do protokołu z poprzedniego 

posiedzenia. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag, wobec czego stwierdziła, że protokół 

nr 29/2017 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej  

w Suwałkach, został przyjęty. 

Ad pkt. 2 

Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej            

w Suwałkach w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta Suwałki konsultacji 

społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu miasta 

na 2018 rok. 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i wniosków. 

Informacja została przyjęta. 

 

Ad pkt. 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta 

Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego jako 

części budżetu miasta na 2018 rok. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -    5  radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia 

na terenie Gminy Miasta Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu 

Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 2018 rok. 



Opinia Komisji stanowi załącznik nr 4  do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 4 

Roczne sprawozdanie z działalności Komendanta Miejskiego Policji w Suwałkach                    

i informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego za 2016 r.. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Z. Grajek zapytał z czym Policja ma szczególne problemy. 

J. Tarnowski odpowiedział, że główny problem to kradzieże samochodów, kradzieże na 

bazarach , uszkodzenia ciała w wyniku bójek. Dodał, że działania operacyjne przynoszą 

zmniejszanie się przestępczości. Poprosił aby rozwijać monitoring miejski, który skutecznie 

zapobiega wielu przestępstwom.  

E. Sidorek zapytała o ulicę Chłodną i zdarzenia dotyczące porządku w godzinach nocnych.      

W jakich godzinach umiejscowione są tam patrole. Jak wygląda sytuacja zabezpieczenia Placu 

M. Konopnickiej. 

J. Tarnowski odpowiedział, że zdarzeń niebezpiecznych w tym roku nie stwierdzono. Ulica 

Chłodna jest dobrze monitorowana. Plac M. Konopnickiej w okresie wakacyjnym będzie 

dobrze zabezpieczony. 

W. Murawko zapytał, czy można zdyscyplinować suwalskich rowerzystów łamiących zasady 

bezpieczeństwa i zdrowego rozsądku. 

J. Tarnowski odpowiedział, że Policja dostała wytyczne w kierunku wzmocnienia 

bezpieczeństwa pieszych i rowerzystów. Suwalska Policja zawnioskuje o wsparcie suwalskiego 

samorządu w postaci zakupu dwóch dodatkowych rowerów patrolowych. 

Z. Grajek zapytał o organizację i płynność ruchu na DK nr 8. 

J. Tarnowski odpowiedział, że w związku z wprowadzeniem zakazu wyprzedzania przez 

samochody ciężarowe spadła liczba kolizji samochodów ciężarowych. Kierowcy ciężarówek 

narzekają ale bezpieczeństwo uległo poprawie. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i wniosków. 

Sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

Ad pkt. 5 

Informacja Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Suwałkach o stanie 

bezpieczeństwa Miasta Suwałki i powiatu Suwalskiego w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej  w 2016 roku. 

Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

B. Wierzchowski przedstawił informację. 

Z. Grajek zapytał o porównanie sytuacji przeciwpożarowej z rokiem poprzednim. 

B. Wierzchowski odpowiedział, że sytuacja jest podobna. 



E. Sidorek zapytała o sytuację nadzoru przeciwpożarowego Hotelu Hańcza. 

B. Wierzchowski odpowiedział, że w chwili obecnej nie powinno być tam gości ze względu 

na niespełnienie warunków technicznych przeciwpożarowych dla obiektów tego typu. 

Właściciel nie wykonuje zaleceń Straży Pożarnej. Na chwilę obecna obowiązuje zakaz 

eksploatacji tego obiektu. Właściciel, niestety, nie stosuje się do zakazu. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i wniosków. 

Informacja została przyjęta. 

 

Ad pkt. 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia informacji Komendanta 

Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Suwałkach oraz oceny stanu bezpieczeństwa 

przeciwpożarowego i zabezpieczenia przeciwpowodziowego Miasta Suwałki w 2016 r.. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -    6  radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

informacji Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Suwałkach oraz oceny 

stanu bezpieczeństwa przeciwpożarowego i zabezpieczenia przeciwpowodziowego Miasta 

Suwałki w 2016 r.. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8  do protokołu. 

 

Ad pkt. 7 

Ocena zasobów pomocy społecznej. 

 

Ocena stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

L. Lewoc przedstawił zarys dokumentu. 

Z. Grajek zapytał jakie mamy potrzeby w zakresie Domu Dziennego Pobytu. 

E. Sidorek odpowiedziała, że dopiero po jakimś czasie działania Dom Dziennego Pobytu 

zostanie on oceniony pod względem zapotrzebowania. Na dzień dzisiejszy jest 15 miejsc. Jeśli 

będzie większe zapotrzebowanie na taka usługę, pomyślimy o rozbudowie DPS Kalina.  

L. Lewoc uzupełnił informacje podane przez E. Sidorek. Poinformował również, że informacja                    

o możliwości korzystania z Domu Dziennego Pobytu została przekazana do podopiecznych 

MOPR w Suwałkach. 

D. Jabłońska zapytała o możliwość korzystania z DDP przez osoby na wózkach inwalidzkich    

i ich ewentualny transport na trasie z miejsca zamieszkania do i z DDP. 



L. Lewoc odpowiedział, że jest podjazd dla wózków do DDP. Transport samochodowy osób 

na wózkach jest dostępny, płatny i organizowany we własnym zakresie zainteresowanych.  

B. Bezdziecki dodał, że podobne miejsce powstaje przy Szpitalu Psychiatrycznym dla osób         

z zaburzeniami psychicznymi. 

E. Sidorek potwierdziła trend i konieczność powstawania takich miejsc.  

Ad pkt. 8 

Informacja dotycząca funkcjonowania Domu Pomocy Społecznej „ Kalina” w Suwałkach 

w 2016 roku. 

Informacja stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

E. Sidorek zachęciła radnych do odwiedzenia DPS Kalina i obejrzenia Domu Dziennego 

Pobytu. 

 

Ad pkt. 9 

Propozycje priorytetowych zadań publicznych do realizacji we współpracy Miasta 

Suwałk z organizacjami pozarządowymi w 2018 roku.   

Dokument stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

A. Szyszko omówiła dokument. 

Ad pkt. 10 

Wolne wnioski. 

Wolnych wniosków nie stwierdzono. 

Przewodnicząca podziękowała zgromadzonym za udział i zamknęła posiedzenie. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

                Przewodnicząca Komisji  

                                                                                     Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa  

              Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

 

                    Dorota Jabłońska 
Protokół sporządził: 

 

 

Marcin Andrzej Szypulski 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 

 


